
 

 

 

 

 

 

 

AGENDA 

26 februari t/m 1 maart Adviesgesprekken groep 8 

1 maart Verslagen mee 

5 t/m 9 maart Voortgangsgesprekken 

14 maart Studiedag (alle kinderen vrije dag) 

 

 

De ouderavond 

Terugkoppeling door Barbara 

Afgelopen woensdag was er een ouderavond over het inspectierapport, het verbeterplan en vooral 

over wat dit allemaal betekent voor de kinderen. De avond startte met een kort plenair gedeelte. 

Hierna was er gelegenheid om in kleinere groepen met leerkrachten, het bestuur van de stichting en 

Wilma Nefkens en ikzelf in gesprek te gaan. In totaal waren er 5 gespreksgroepen. Er zijn geen 

notulen gemaakt, vandaar dat dit stuk geen verslag van de avond is maar een terugkoppeling van een 

paar punten die voor het vervolg van dit schooljaar van belang zijn.  

 

Samenstelling van het team 

Elk jaar rond deze tijd is er vrijwillige mobiliteit binnen de stichting. Mensen met een vast contract 

kunnen solliciteren op vacatures bij andere scholen binnen de stichting voor volgend schooljaar. Dus 

zichzelf de vraag stellen ‘blijf ik, of ga ik een stap maken?’. Dit jaar is de leerkrachten op de 

Binnenstad gevraagd om te blijven om zo samen de benodigde verbeterslag te maken. Een aantal 

leerkrachten weet al dat ze volgend jaar op de Binnenstad wil blijven werken, of niet, en sommigen 

hebben meer bedenktijd nodig. Op de ouderavond hebben we afgesproken dat we u zo snel mogelijk 

en in ieder geval ruim voor de zomervakantie informeren hoe het team er volgend jaar uitziet. 

 

Ikzelf heb besloten om aan het einde van dit schooljaar bij de Binnenstad weg te gaan. Het is niet 

makkelijk om te gaan. De Binnenstad is een heel fijne school, een inspirerende plek ook. Echter er is 

sinds mijn komst heel veel gebeurd, er is ‘veel water door de Rijn gestroomd’. Er wordt nu door het 

team gebouwd aan een stevige basis, een degelijke bodem voor de school. Volgend jaar komt de 

school in een nieuwe fase. We kunnen gaan kijken ‘voorbij de inspectie’, het Montessoriverhaal van 

de school opnieuw kleur geven. Ik denk dat het goed is om op zo’n moment ruimte te maken, het 

stokje over te dragen aan een nieuwe directeur die weer andere dingen kan brengen. Het bestuur 

gaat op zoek naar een nieuwe directeur zodat er een goede overdracht plaatsvindt en de 

kwaliteitsslag die is ingezet wordt doorgezet. Vanuit school is de Medezeggenschapsraad nauw 

betrokken bij de selectieprocedure. 

En vast het antwoord op een vraag die al veel is gesteld: Nee, ik weet nog niet wat ik na dit 

schooljaar ga doen. Eerst moest dit besluit genomen worden, met alles wat daarbij komt kijken. 

 



Procedure inspectie 

Binnenkort wordt het uitgebreide versie van het inspectieverslag op de website van de inspectie 

gepubliceerd. De link naar het verslag komt in de Nieuwsbrief. 

Negen maart is er een voortgangsgesprek met de inspectie. Ik zal over de uitkomsten van dit gesprek 

schrijven in de Nieuwsbrief. Er staat ook nog een gesprek begin juni gepland. Deze gesprekken zijn 

niet op school. De inspectie onderzoekt in deze gesprekken of we serieus met het verbeterplan aan 

de slag zijn. Dit doet ze op basis van documentatie en door het stellen van vragen aan het bestuur en 

aan mij. 

Volgend schooljaar, vermoedelijk december 2018, komt de inspectie terug op school voor een 

uitgebreid onderzoek. Dan gaat ze weer in de groepen kijken en praten met kinderen, ouders en 

leerkrachten. En wordt opnieuw een oordeel geveld over de kwaliteit van het onderwijs. 

 

Website in afbouw 

De website van de school wordt niet meer onderhouden. Er wordt gewerkt aan een nieuwe website. 

De meeste informatie die nu op de website staat is gelukkig nog wel actueel maar in de vakantiedata 

zijn fouten geslopen die wij nu niet meer kunnen herstellen. Mocht u de vakantiedata zoeken, de 

correcte data staan in de agenda van Schoudercom. 

 

Gezocht: nieuwe leden activiteitencommissie!! 
Beste ouders, 

We zoeken leden voor de activiteitencommissie. Het is een nieuw op te richten commissie, waarbij 

creatief meedenken over hoe en wat, en alle functies welkom zijn! 

Als je geïnteresseerd bent, neem dan contact opnemen met: Floor Sluiter, 06-18061325 (whatsapp). 

De ActiviteitenCommissie, 

Anna Schoen 

Floor Sluiter 

 


